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JUDICIAL APPOINTMENTS 

OTTAWA, Ontario, March 10, 2025 – The Honourable Arif Virani, Minister of Justice and 

Attorney General of Canada, today announced the following appointments:  

Andrew J. Brouwer, Senior Counsel, Refugee Law Office, at Legal Aid Ontario in Toronto, is 

appointed a Judge of the Federal Court. Justice Brouwer replaces Justice M.D. Manson, who 

elected to become a supernumerary judge effective February 18, 2025. 

 

Darren Thorne, Member, Refugee Appeal Division, at the Immigration and Refugee Board of 

Canada in Toronto, is appointed a Judge of the Federal Court. Justice Thorne replaces Justice 

H.S. Brown, who elected to become a supernumerary judge effective June 15, 2024. 
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NOMINATIONS À LA MAGISTRATURE 

Ottawa (Ontario), le 10 mars 2025 – L’honorable Arif Virani, ministre de la Justice et 

procureur général du Canada, a annoncé aujourd’hui les nominations suivantes : 

 

Andrew J. Brouwer, avocat principal au Bureau du droit des réfugiés d’Aide juridique Ontario à 

Toronto, est nommé juge de la Cour fédérale. Le juge Brouwer remplace le juge M.D. Manson, 

qui a choisi de devenir juge surnuméraire à compter du 18 février 2025. 

 

Darren Thorne, membre de la Section d’appel des réfugiés de la Commission de l’immigration et 

du statut de réfugié du Canada à Toronto, est nommé juge de la Cour fédérale. Le juge Thorne 

remplace le juge H.S. Brown, qui a choisi de devenir juge surnuméraire à compter du 15 juin 

2024. 
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